
NGO   

1. proszę o informacje dlaczego na FB podawane są informacje że wycinka lasów spowodowała 

powódź a na spotkaniu była poruszona kwestia wiedzy czytelników    

Do P.R. Lejawka NGO Mariusz Kucharski   

   

2. Proszę wskazać na mapie Nadleśnictwo Bielsko miejsca gdzie zostało zrobione zdjęcie 

przedstawione na spotkaniu. Jak się ta powierzchnia dewastacji ma się do całości    

Do: NGO Mariusz Kucharski   

   

3. Jak na ścieżki leśnej wpływają ścieżki Enduro? Jaki wpływ mają ścieżki na zwierzęta    

Do: NGO Mariusz Kucharski   

   

4. Zdjęcia prezentowane są robione w okresie zimowym gdy brak jest ulistnienia co powoduje 

zaburzony obraz stanu lasu. Proszę o aktualizacje zdjęć   

Do : NGO  P. Wójcik    

   

5. Jak przekuć funkcje rekreacyjne na pieniądze KONKRETNIE   

   

6. Skoro mówimy o ochronie krajobrazu to może LWM „zaopiekują” się również karnawałem 

bilbordów chętnie się włączę    

Iza Pigan    

   

7. Czy uważacie Państwo, że Lasy Państwowe mają negatywnie opiniować inwestycje w sferze 

turystyki związane z trwałym wylesieniem gruntów?    

Marek Czader    


